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Številka: 900-9/2015
Datum: 24. 2. 2015

Z A P I S N I K

4. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, dne 23. februarja
2015, ob 13. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8.
Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklical in vodil Miran
Senčar, župan Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil
sklepčnost seje.
Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 25 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi
10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena
Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve.
Med sejo so se seje udeležili še mag. Darja Harb, Branko Kumer in Rajko Fajt ob 13.05 ter Miran
Meško ob 13.10.
Skupaj prisotni svetniki:
Gorazd Orešek, dr. Darja Koter, Julija Tepeš, mag. Martin Mlakar, Nataša Vuk, Klemen Rutar,
dr. Štefan Čelan, Metka Petek Uhan, Jure Hanc, Tatjana Vaupotič Zemljič, Marjan Cajnko, mag.
Darja Harb, Rajko Fajt, Helena Neudauer, Marjan Kolarič, Sonja Pučko, Branko Kumer, Polonca
Enci, Miran Meško, Nuška Gajšek, Milan Krajnik, Silvestra Gorjup, Janez Rožmarin, Slavko
Kolar, Miša Pušenjak, Tanja Meško Tonejc, Andrej Lazar in Darko Rojs.
Svojo odsotnost je v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi neodložljivih
obveznosti predhodno napovedal Robert Šegula.
Na seji sveta so prisostvovali tudi: mag. Vlasta Stojak, direktorica občinske uprave, mag.
Stanko Glažar, vodja Kabineta župana, mag. Janez Merc, vodja Oddelka za splošne zadeve,
Alenka Korpar, direktorica SOU občin Sp. Podravja, Zdenka Ristič, vodja Oddelka za NJS, Tanja
Farič, vodja Oddelka za finance in analitiko, Andrej Trunk, vodja Oddelka za GIK, Milena Turk
in Matej Gajser, Kabinet župana in Denis Hrga, Oddelek za splošne zadeve, mag. Alen Hodnik,
direktor Javnih služb Ptuj d.o.o. in mag. Sonja Žibrat, predsednica Nadzornega odbora Mestne
občine Ptuj.
Na seji prisotni novinarji: Stanka Krajnc Letonja, Stasa Cafuta Trček, Anemari Kekec, Slavko
Podbrežnik, Gregor Mlakar, Danijel Poslek in Mojca Zemljarič.

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA:
Sklicatelj je z vabili za 4. sejo predlagal 11. točk možnega dnevnega reda. Vabilo je bilo 12. 2.
2015 objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj in portalu svetniki, prav tako
je bilo vsem vabljenim posredovano obvestilo po elektronski pošti. Gradivo za vse točke z vsemi
prilogami je bilo prav tako objavljeno in dostopno na naši spletni strani in portalu svetniki, v
četrtek dne 12. 2. 2015, razen za 2. točko.
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Predlog za umik točke 5. iz dnevnega reda:
Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega
zavoda Pokrajinski muzej Ptuj – Ormož – skrajšani postopek

Obrazložitev: V skladu s tretjim odstavkom 31. člena Poslovnika sveta se umika točka 5. z vabili
predlaganega dnevnega reda, ker se v predmetni zadevi čaka na pisno mnenje pristojnega
Ministrstva za kulturo, v zvezi s pogoji za imenovanje direktorja Pokrajinskega muzeja Ptuj –
Ormož.

Zaradi umika 5. točke z dnevnega reda, se z vabili predlagane točke ustrezno preštevilčijo.

Ker ni drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, se
predlaga za 4. sejo sveta v sprejem naslednji

DNEVNI RED:
1. Predlog zapisnika 3. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj
2. Volitve in imenovanja:

a) Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Mestnega sveta Mestne občine Ptuj
naslednjemu  kandidatu na listi Socialnih demokratov

b) Predlog Sklepa o potrditvi mandata članici Mestnega sveta Mestne občine Ptuj naslednji
kandidatki na Listi Mirana Senčarja ZA Ptuj

3. Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2015
4. Pobude in vprašanja
5. Predlog Soglasja k spremembi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe

varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini
Ptuj

6. Predlog Sklepa o višini subvencioniranja cen storitev obvezne občinske gospodarske javne
službe varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni
občini Ptuj

7. Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja
Javne službe Ptuj d.o.o. za leto 2015 in seznanitev z devetmesečnim poročilom o poslovanju
in izvajanju posamezne gospodarske javne službe

8. Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki v javnem vzgojno -
izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj

9. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa v Mestni občini Ptuj za leto 2015
10. Informacije

a) Program izvedbe nadzora porabe javnih sredstev v Mestni občini Ptuj za leto 2015
b) Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta

Mestne občine Ptuj za leto 2014
c) Obvestilo o spremembi gradbene pogodbe za obnovo Dominikanskega samostana II. faza,

št. 351-31/2012-8 z dne 25. 3. 2014

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-24, PROTI-1) sprejel predlagani dnevni red.
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1. Predlog zapisnika 3. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj

Na predlog zapisnika 3. redne seje sveta ni bilo pripomb, zato je predsedujoči dal na glasovanje
naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 3. redne seje Mestnega
sveta, v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-25, PROTI-0) sprejel predlagani dnevni red.

2. Ugotovitveni sklep:
a) Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Mestnega sveta Mestne občine Ptuj

naslednjemu  kandidatu na listi Socialnih demokratov

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je pripravila predlog Sklepa o
potrditvi mandata Andreju LAZARJU, kot naslednjemu kandidatu na listi Socialnih demokratov,
za člana Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bil 19. februarja 2015 objavljen na naši spletni
strani in portalu svetniki.

Pisno stališče Statutarno pravne komisije: komisija se je seznanila z ugotovitvami Volilne
komisije Mestne občine Ptuj in Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter k
predlogu sklepa ni imela pripomb.

Mag. Martin Mlakar predsednik KMVI je pojasnil: KMVI se je seznanila s sklepom Volilne
komisije Mestne občine Ptuj iz katerega izhaja, da je Andrej Lazar naslednji kandidat na listi
Socialnih demokratov. Do pričetka današnje seje mestnega sveta, predstavnica liste kandidatov
Socialnih demokratov (Eva Žunkovič), ni vložila pritožbe zoper morebitno nepravilno ugotovitev
Volilne komisije Mestne občine Ptuj.
Glede na navedeno, komisija mestnemu svetu predlaga, da potrdi mandat Andreju Lazarju.

Župan je izrekel čestitke novo izvoljenemu svetniku mestnega sveta.
Andrej Lazar se je zahvalil za potrditev. Želi si tvornega sodelovanja, osredotočil se bo na
problematiko s področja sociale, zdravstva in starega mestnega jedra, sigurno pa ne bo zanemaril
tudi drugih pobud in tematik in se veseli sodelovanja. Tudi mestni svet vidi kot organ odločanja,
v katerem se odloča za dobro mesta.

Ker ni bilo razprave jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi mandata članu
Mestnega sveta Mestne občine Ptuj naslednjemu  kandidatu na listi Socialnih demokratov,
v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep.
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b) Predlog Sklepa o potrditvi mandata članici Mestnega sveta Mestne občine Ptuj
naslednji kandidatki na Listi Mirana Senčarja ZA Ptuj

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je pripravila predlog Sklepa o
potrditvi mandata Tanji MEŠKO TONEJC, kot naslednji kandidatki na Listi Mirana Senčarja ZA
Ptuj, za članico Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bil 19. februarja 2015 objavljen na naši
spletni strani in portalu svetniki.

Pisno stališče Statutarno pravne komisije: komisija se je prav tako seznanila z ugotovitvami
Volilne komisije Mestne občine Ptuj ter Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja
ter k predlogu sklepa nima pripomb.

Mag. Martin Mlakar predsednik KMVI pojasni: KMVI se je seznanila s sklepom Volilne
komisije Mestne občine Ptuj iz katerega izhaja, da je Tanja Meško Tonejc naslednja kandidatka na
listi Mirana Senčarja ZA Ptuj. Do pričetka današnje seje mestnega sveta, predstavnica liste
kandidatov Mirana Senčarja ZA Ptuj (Darja Gavez), ni vložila pritožbe zoper morebitno nepravilno
ugotovitev Volilne komisije Mestne občine Ptuj.

Župan je čestital novo izvoljeni svetnici.
Tanja Meško Tonejc se je zahvalila županu in mestnim svetnikom za zaupanje. Pričakuje dobro
sodelovanje ne glede na to, na kateri listi je kdo kandidiral. Da se bo delalo skupaj predvsem za
Ptujčanke in Ptujčane in končno tudi za staro mestno jedro, da se kaj spremeni, da bodo vidni
rezultati. Ne bo možno čez noč, vendar v 4 letih pa vendarle z dobrim sodelovanjem pričakuje
uspeh.

Ker ni bilo razprave jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi mandata
članici Mestnega sveta Mestne občine Ptuj naslednji kandidatki na Listi Mirana Senčarja
ZA Ptuj, v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep.

3. Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2015

O gradivu so predhodno razpravljali vsi odbori mestnega sveta in Statutarno pravna komisija,
katerih stališča so bila objavljena na naši spletni strani in portalu svetniki.

Odbor za finance, Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za splošne zadeve, Odbor za
gospodarstvo, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za
socialno varstvo, zdravstvo in kulturo so podprli dopolnjen predlog Odloka o proračunu
Mestne občine Ptuj za leto 2015.

Statutarno pravna komisija v okviru svojih pristojnosti k dopolnjenemu predlogu odloka ni
imela pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.
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Župan je povedal, da je mestni svet predlog odloka o proračunu za leto 2015 obravnaval na seji
15. decembra 2014, ki ga je dal v javno razpravo, ki je trajala 30 dni. Javna razprava se je
zaključila 14. 1. 2015. Podanih je bilo veliko pripomb in predlogov, ki so jih poskušali upoštevati
kolikor je bilo možno. Vse svetniške skupine in tudi svetniki posamezniki so upoštevali finančno
stanje in dali razumne predloge, ki se bodo upoštevali pri naslednjem oz. naslednjih proračunih.

Tanja FARIČ, vodja Oddelka za finance in analitiko je na predlog župana predstavila  dopolnjen
predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2015 v Power Pointovi predstavitvi.
Predlog proračuna je mestni svet obravnaval na 2. seji, dne 15. 12. 2014 in ga posredoval v 30-
dnevno javno razpravo, ki se je zaključila 14. 1. 2014. Sodelujoči v javni razpravi so bili občani,
svetniki, četrtne skupnosti, javni zavodi, odbori in svetniške skupine.
Višina dopolnjenega proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2015 znaša 29.303.039,06 EUR.
Od danih pripomb so bile upoštevane naslednje pripombe:
 Ureditev “P in R” parkirišča na Zadružnem trgu,
 Preplastitev ul. Lackove čete,
 Koncesija za ceste,
 Sofinanciranje vstopne točke VEM,
 Ureditev pasjega parka,
 Unescov tek mladih,
 Terciarno izobraževanje,
 Podpora programov za starejše,
 Umestitev sekundarnih vodov kanalizacij v NRP – je idr..

Investicije v letu 2015
 Odvajanje in čiščenje odpadne vode na območju Ptujskega polja (3,0 mio €),
 Izgradnja OŠ dr. Ljudevita Pivka (1,8 mio €),
 Dominikanski samostan  II. faza (1,4 mio €),
 Energetska obnova OŠ Olge Meglič (250.000 €) in OŠ Breg (110.000 €),
 Ureditev “P in R” parkirišča na Zadružnem trgu (897.294 €),
 Podhod Borovo (300.000 €).

Plan prihodkov
 Davčni prih. 14.506.314 €
 Nedavčni prih.                     6.089.135 €
 Kapitalski prih.                      750.000 €
 Prejete donacije 60.000 €
 Transferni prih. 6.764.489 €
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Plan odhodkov
 Tekoči odhodki               7.492.235 €
 Tekoči transferi               9.885.309 €
 Investicijski odhodki 9.925.438 €
 Inv. transferi                  1.163.391 €

Vodje svetniških skupin:
Dr. Štefan Čelan je povedal, da so se proračunske postavke vrnile v podporo tistim projektom,
ki so se dolgoročno načrtovali in bi bilo nesmiselno, da jih ne bi zaključili. Upoštevalo se je vse
tisto, kar je v nekih danih okvirih najbolj smiselno in optimalno ter da se naredi in izpelje.
Proračun je v 95 % takšen kot se je načrtoval v mesecu oktobru.
V četrtnih skupnostih je veliko nezadovoljstva, kajti povpraševanja po denarju in po potrebah je
v razmerju 11:1. Verjame, da bo proračun v naslednjih letih usmerjen k potrebam občank in
občanov. Napovedal je, da bo svetniška skupina podprla predloženi dopolnjeni predlog proračuna
za leto 2015.
Janez Rožmarin je v imenu Četrtne skupnosti Breg – Turnišče opozoril na postavko za ureditev
lesene brvi čez Studenčnico, za kar je v proračunu predvidenih samo 10.000 EUR. Predlagal je,
da v kolikor bi prišlo do rebalansa proračuna se naj v letu 2015 to uredi, saj se na tem dela že
predolgo.
Župan je povedal, da se je pri dopolnjenem proračunu za leto 2015 upoštevalo, da se bo od
države do polletja pridobilo 525 EUR povprečnine. Verjetno ta ne bo uspela toliko znižati
obveznosti, da se bo 25 EUR dobilo nazaj in se bo lahko financiralo takšne projekte.
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Helena Neudauer je menila, da bi si verjetno, zlasti še tisti, ki so nastopili novi mandat želeli, da
bi v predloženem proračunu bila kakšna nova investicija, vendar pa je to skoraj nemogoče, glede
na to, da se mora v letošnjem letu dokončati, oz. nadaljevati investicije iz preteklih let, tudi
država je lokalnim skupnostim namenila manj sredstev. Svetniška skupina iz teh dveh razlogov
meni, da je proračun optimalen. Zadovoljni so, da se je sledilo razpravi ob obravnavi predloga
proračuna, zlasti glede upoštevanja kadrovske zasedenosti, oz. da je ta ostala na nižjem nivoju,
kot je to bilo predvideno v predlogu proračuna. Svetniška skupina pričakuje, da se bo tekom leta
pri posameznih postavkah poskušalo kaj privarčevati, npr. pri nadurah, nabavi avtomobila, da bi
vendarle še nekaj sredstev prihranili in jih namenili za obnovo javne infrastrukture. Pristopiti bi
bilo potrebno k urejanju poslovilnega prostora na pokopališču, ki ga ima podjetje Javne službe
Ptuj d.o.o. v svojem programu dela, vendar se v proračunu sredstev za ta namen ni moglo
zagotoviti. Svetniška skupina SDS bo dopolnjeni predlog proračuna za leto 2015 podprla v
pričakovanju, da bo tudi država občinam namenila več sredstev, oz. jih bolj pravično razdelila
tudi v prihodnjem letu.
Branko Kumer je povedal, da bo svetniška skupina podprla predloženi proračun. Če se bodo
tekom proračunskega leta  našle določene rezerve, bi se lahko začeli intenzivno ukvarjati, kako
ustvarjati delovna mesta ali delovna mesta z višjo dodano vrednostjo. Eden izmed podatkov je, da
se število prebivalcev v ptujski občini iz leta v leto zmanjšuje in da število povprečno izobraženih
v ptujski občini iz leta v leto pada, torej pada stopnja povprečno izobraženih v ptujski občini.
Izrazil je upanje, da ptujska mestna občina ne bi prišla do točke, ko bodo iz državnega proračuna
morali zagotavljati temeljno preživetje. Na Odbor za finance je iz računovodstva bilo poudarjeno,
da prihodki iz dohodnine iz leta v leto padajo, kar  je izvorni prihodek v proračunu. Dohodnina pa
je tista kategorija, ki zrcali stopnjo izobraženosti nekega okolja. Strinjal se je, da je potrebno, da
se ceste asfaltirajo, vendar pa to ne bo več možno, ker ne bo osnovnega vira za preživetje, saj
bodo samo transferni odhodki.
Miran Meško je povedal, da je bil kot svetnik v tretjem mandatu prijetno presenečen nad
strokovnostjo in korektnostjo upoštevanja vseh predlogov. V svetniški skupini so zadovoljni, da
so povečane postavke k celovitemu pristopu urejanja cestne in komunalne infrastrukture pokazale
resnost nadaljevanja tega projekta. Svetniška skupina bo dopolnjen predlog proračuna za leto
2015 podprla. V proračunu pa žal ni prepoznal tistega razvojnega zagona, ki ga lahko ponuja
Ptujsko jezero, saj so znižane postavke, ki so temu namenjene. Zadovoljen pa je tudi, da so
sedanje primerjave narejene na realizacijo, saj meni, da je vsak proračun toliko dober, kolikor je
realiziran in je izrazil upanje, da bo proračun za leto 2015 realiziran blizu 100 %.
Milan Krajnik je povedal, da svetniška skupina podpira sprejem proračuna za leto 2015.
Opozarja na dve zadevi, katerima bo tekom leta potrebno dati nekaj več poudarka. To je projekt
starejši za starejše, glede obvezne ureditve centra dnevnih dejavnosti starejših in tudi financiranje
prostovoljnega dela. Iz razprav, ki so bile na odborih je bilo nakazano, da bi naj ta zadeva tekom
leta v okviru enega paketa teh dejavnosti dobila verifikacijo in potrditev.
Opozoril je tudi, da se v okviru razvoja turizma in starega mestnega jedra pričakuje, da bi
vendarle tekom letošnjega leta nastopili z nekim zaokroženim projektom za razvoj starega
mestnega jedra, vključno s turizmom.
Miša Pušenjak je povedala, da upravni odbor SLS podpira proračun za leto 2015, vendar menijo,
da je premalo denarja namenjenega za razvoj Ptuja. Prav tako predlaga,  da se v proračunu za
leto 2015 poiščejo sredstva za subvencijo za kanalizacijo oz. omrežnino, da se subvencija ne bi
znižala na 65 %, saj povišanje za 5 ali 7 EUR na položnici za občana pomeni veliko. Na Odboru
za finance je bilo povedano, da  bi prihranili samo 270.000 EUR, kar pa niso tako velika sredstva.
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Svetniki posamezniki:
Marjan Kolarič je menil, da verjetno vsi s proračunom za leto 2015 niso zadovoljni, vendar se
rešitve iščejo. Opozoril je na vpadnice v Mestno občino Ptuj, ki so zelo problematične npr. iz
Ptuja do Ormoža ni kolesarske poti in pločnika Spuhlja – Budina. Opozoril je na
Slovenskogoriško, kjer zaradi prometa 200 m ni možno peljati otroka v vrtec. Druga faza v
Podvincih, kjer se je naredilo avtobusno postajališče, otroci lahko gredo po drugi bližnjici, da ne
gredo po državni cesti. Cesta v smeri Vurberg – Dvorjane – Vurberg. Menil je, da bi se bilo
potrebno z direkcijo za ceste čim prej dogovarjati za te vpadnice. Zadovoljni pa bi že bili, če bi v
tem mandatu uspelo urediti eno ali dve cesti.
Povišala se je postavka Rekonstrukcija ceste skozi Žabjak, da se bodo dela lahko pričela. Izpadel
je pločnik Podvinci – Velovlek in kolesarska pot Rogoznica – Podvinci. Izrazil je upanje, da bo z
določenimi prijemi prišli do tega in se bodo pridobila sredstva za gradnjo kolesarskih stez.
Prisluhnilo se je vsem vaščanom, da se je povišala postavka na odvodnjavanju in čiščenju
odpadnih vod – zaščita podtalnice Ptujskega polja. Opozoril je na postavko koncesije za ceste
12.000 EUR. Prav tako je opozoril na postavko 6.1.1.3. Odškodnine, izmere cest, odkup.
Opozoril je na probleme glede odkupov zemljišč od vaščanov in izmere cest.
Veliko vprašanj glede malih čistilnih naprav se pojavlja tudi v Četrtni skupnosti Grajena in
Rogoznica.
Opozoril je tudi, da se je znižala postavka ljubiteljska kultura iz 5.630 EUR na 4.814 EUR. Menil
je, da bi ta postavka morala ostati enaka.
Znižala se je tudi postavka 7.3.5.5. Šolski  šport, prav tako se je znižala postavka Sofinanciranje
trenerjev. Ptujski šport je zelo napredoval v posamičnem in skupinskem športu (atletika, tenis,…)
in ve se, da so zato potrebni profesionalni trenerji. Pri športu so se znižali tudi materialni stroški.
Postavka Dotacija klubom je 175.000 EUR. V Ptuju je okoli  90 klubov. Te dotacije nekaterim
klubom veliko pomenijo, vendar se 10 let niso spremenile.
Predlagal je, da se pomaga društvom, še posebej tistim, ki nimajo infrastrukture, saj je potrebno
plačati materialne stroške in vse ostalo.
Menil je, da gre proračun za leto 2015 v pravo smer, izrazil pa je tudi zadovoljstvo, da se
prizadeva za prave ideje.
Rajko Fajt je opozoril na Kadrovski načrt Mestne občine Ptuj za leto 2015 in 2016, v katerih se
je zmanjšalo število pripravnikov iz 3 na 2 pripravnika. Menil  je, da to ni tako  obremenjujoče,
da ne bi v bodočem kadrovskem načrtu vsaj pustili opcije 3 pripravnikov, kajti želimo, da se
mladi vrnejo v Ptuj, saj v primeru, da nekdo študira s področja javne uprave, je vprašanje, kje
lahko išče zaposlitev. V kadrovskem načrtu je tudi navedeno Dejansko stanje zaposlenosti na dan
2. 12. 2014. Glede na to, da je minilo že dva meseca bi morda bil bolj adekvaten podatek stanje
na 31. 12. 2014.
Število pripravnikov se lahko poveča ob rebalansu proračuna za leto 2015, je pojasnil župan in
obstaja interes, da je pripravnikov čim več.

Ker je bil proračun usklajen in ni bilo  več razprave o njem, je dal predsedujoči na glasovanje
naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme dopolnjen predlog Odloka o proračunu
Mestne občine Ptuj za leto 2015, katerega sestavni del je:
 splošni in posebni del proračuna (tabelarni del prihodkov in odhodkov za leto 2015),
 Načrt razvojnih programov 2015-2018,
 obrazložitev splošnega dela, posebnega dela in načrta razvojnih programov,
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 Kadrovski načrt Mestne občine Ptuj za leto 2015 in 2016 z obrazložitvijo,
 Kadrovski načrt Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju za leto 2015 in

2016 z obrazložitvijo,
 Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2015 s

pripadajočimi prilogami,
 Načrt ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2015,
 sredstva planirana za delovanje četrtnih skupnosti in
 proračunski sklad CERO Gajke za leto 2015.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 28 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-28) sprejel predlagani sklep.

4. Pobude in vprašanja

V skladu z 18. členom Poslovnika sveta člani mestnega sveta zastavljajo  pobude in vprašanja, v
pisni obliki pred sejo mestnega sveta in izjemoma ustno na seji sveta v primerih, ko gre za
trenutno pomembne zadeve, ki se nanašajo na delo ali zadeve iz pristojnosti mestne občine.
Pisna vprašanja in pobude, ki so bile posredovane za to sejo, so bile posredovane na mizo.

Miran Meško, Svetniška skupina SD, je podal naslednjo
Pobudo št. 6/4: Svetniška skupina SD daje pobudo in poziva župana in MS Mestne občine
Ptuj, da se aktivno pristopi k aktivnostim za pripravo in sprejem etičnega kodeksa
ravnanja izvoljenih predstavnikov na lokalni ravni. Kodeks, pripravljen in predlagan tudi s
strani Skupnosti občin Slovenije, med drugim opredeljuje, da funkcionarji:
 svojega položaja ne smejo izrabljati za zasebne koristi in koristi posameznikov,
 da se vzdržijo odločanja o vprašanjih, pri katerih imajo osebni interes,
 da ne ukrepajo tako, da si med ali po končani funkciji zagotovijo službo,
 da preprečujejo zaposlovanje po zvezah,
 da se odzivajo na prošnje javnosti in medijev za informacije…
Obrazložitev: Namen pobude je glede na aktualna dogajanja v Sloveniji, nazadnje spremljanje
usklajevanja koalicijskih dogovorov v Mestni občini Maribor, kjer govorijo o dojemanju lokalnih
volitev kot plenu, poskušati povrniti zaupanje v politiko in skozi transparentno javno delovanje
zagotoviti optimalne pogoje za razvoj lokalnega okolja.
Še zmeraj smo izvoljeni lokalni funkcionarji zelo zaščiteni, odpoklic ni možen, kljub  zakonodaji
o nezdružljivosti funkcij so izogibanja le temu uspešna. V skrajnem primeru se lahko zgodi
(primer v DZ), da občino lahko vodi tudi pravnomočno obsojen župan. Zato sem mnenja in
pozivam k podpori predlogu tudi vse ostale svetniške skupine, da je sprejetje tega kodeksa nujno
za zaupanje občanov v delovanje MS MO Ptuj. Prav tako se predvideva ustanovitev »častnega
razsodišča«, v katero se predlaga ugledne občane občine.

Miša Pušenjak, Svetniška skupina SLS, je podala naslednja
Vprašanja št. 7/4 glede ustanavljanja oddelka za turizem so sledeča:
 Kako se bo financiral in ali ima ZRS Bistra Ptuj kot javni zavod zagotovljena sredstva

in koliko za nov oddelek turizma?
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 Ali ima ustrezno kadrovsko zasedbo oziroma ali so iz tega naslova predvidene nove
zaposlitve (kadrovski načrt)?

 Kakšno je temeljno poslanstvo oziroma kako bo oddelek pripomogel razvoju turizma
na Ptuju in v regiji?

 Kolikšen je celoten delež sredstev, ki ga mestna občina namenja za delovanje javnega
zavoda ZRS Bistra Ptuj in projekte?

 Kakšni so argumenti ustanavljanja oddelka za turizem v okviru javnega zavoda in ali
je bil opravljen preizkus interesa zasebnega sektorja

Obrazložitev: Po našem mnenju je občinska uprava glede ustanavljanja oddelka za turizem v
okviru ZRS Bistra Ptuj zaobšla mestni svet. Namreč turizem kot ena vodilnih panog Mestne
občine Ptuj po obsegu zahteva veliko sredstev in široko kadrovsko zasedbo.

Miša Pušenjak, Svetniška skupina SLS, je podala naslednje
Vprašanje št. 8/4: Meščane zanima, zakaj se na grajskem griču seka drevje?
Obrazložitev: Na grajskem griču poteka sečnja drevja. Zaskrbljene meščane, ki so slišali
govorice o tem, da bi se naj posekalo kar vse drevje zanima zakaj se seka, predvsem pa želijo, da
bi čim več dreves ohranili, če se seka zaradi varnosti.

Dr. Štefan Čelan, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana, je podal naslednje
Vprašanje št. 9/4: Ali je Kolegij županov Spodnjega Podravja pri problematiki Urgentnega
centra Splošne bolnišnice dr. Jožeta Potrča Ptuj povabil na sejo vse poslance iz tega
območja in kakšno je bilo dogovorjeno stališče?
Obrazložitev: Gre za zadnje dogodke v Državnem zboru glede glasovanja ob rebalansu
državnega proračuna oziroma amandmajih, ki so bili vloženi, da se urgentni center umesti v
državni proračun. Ne bi se smelo več pripetiti, da se ne prihaja z enotnim stališčem, ko gre za
tako pomembne investicije in predvsem dejavnosti.

Razprava na seji:
Župan pove, da se je z mag. Klavdijo Markež pogovarjal, glasovanja se je vzdržala in glede tega
bo podala izjavo za javnost. Za urgentni center pa se bomo na Ptuju vsekakor borili.
Branko Kumer je povedal, da se je mag. Klavdija Markež v Državnem zboru pri glasovanju o
proračunu vzdržala, vzroke bo pojasnila preko službe za informiranje Državnega zbora, kjer bo
natančno pojasnila kaj je bil vzrok. Ne želi kritično ocenjevati ali so bili vsi podatki, argumenti in
utemeljevanja v preteklosti ustrezni, primerni in meni, da je potrebno to zgodbo razčistiti in
oceniti v okviru stroke. Podpira dr. Čelana, da se naj na lokalnem nivoju Spodnjega Podravja
sprejme skupna odločitev v zvezi z ohranitvijo Urgentnega centra na Ptuju.
Župan je povedal, da so se o tej problematiki pogovarjali lani decembra na seji Kolegija županov
Spodnjega Podravja, kjer je bil prisoten direktor Splošne bolnišnice Ptuj Andrej Levanič,
poslanka mag. Klavdija Markež in poslanec Andrej Čuš. Naslednji kolegij je predviden dne 9. 3.
2015 in ta točka se bo uvrstila na dnevni red. Ob tej priložnosti vabi vse zainteresirane mestne
svetnike, ki bi želeli na tem kolegiju sodelovati, da se kolegija udeležijo.
Metka Petek Uhan je povedala, da mora pomiriti vse občane, da za enkrat do ukinitve
urgentnega centra ne bo prišlo, nobena dejavnost se ne odvzema in vse bo potekalo tako kot je, za
kar je bilo vloženega veliko truda. V Mariboru je urgentni center premajhen in nima kapacitet za
tako veliko ptujsko območje z Ormožem, ki obsega cca. 100.000 prebivalcev.
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Janez Rožmarin je povedal, da podpira vse predgovornike, sam je mnenja, da bi se mestni svet
tudi moral opredeliti in morda pospešiti pobudo, da ne izgubimo urgentnega centra.

Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova Slovenija - krščanski demokrati, je podal
naslednje
Vprašanje 10/4: Kako je s pogodbo med Mestno občino Ptuj in upravljavcem kabelskega
omrežja Teleing d.o.o.?
Obrazložitev: V dveh letih bi naj upravljavec moderniziral in izboljšal obstoječe kabelsko
omrežje. Kot tehnik iz tega področja ne razume, da se stanje na tem področju ni izboljšalo, ob
dejstvu, da sta pretekli že dve leti od podpisa pogodbe. Marsikje se stanje sploh ni pregledalo,
nekatere omarice se celo podirajo. Teleing d.o.o. ima obstoječe omrežje za 27 let v upravljanju,
pobira naročnine, zato je za pričakovati, da bodo rezultati vidni.

Župan je povedal, da bo delni odgovor podal mag. Janez Merc, ostalo se bo pridobilo še od
izvajalca.
Mag. Janez Merc je povedal, da je bila pri lanskem poročilu KKS-a podana informacija, o kateri
je bil mestni svet obveščen, da se z gradnjo kanalizacije podaljšuje tudi izgradnja KKS-a v smeri
Grajene. Zadeve so bile transparentno predstavljene in podpisan je bil aneks k osnovni pogodbi.
Za ostale zadeve se bo vprašanje posredovalo Teleingu d.o.o.

Marjan Kolarič je opozoril na pobudo, ki jo je podal na Odboru za okolje in prostor ter
gospodarsko infrastrukturo, glede nezavarovanega dela cestišča na lokalni cesti Vičava –
Dvorjane.

Župan je povedal, da je ta pobuda že bila posredovana.

5. Predlog Soglasja k spremembi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe
varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni
občini Ptuj

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za
gospodarstvo so obravnavali predlog soglasja in ga mestnemu svetu predlagali v obravnavo in
sprejem v predloženem besedilu.

Statutarno pravna komisija k predlaganemu soglasju ni imela  pripomb in ga je predlagala
mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.

Ker ni bilo razprave o predlogu soglasja, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Soglasja k spremembi cen
storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja odvajanja in čiščenja
komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 28 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-25, PROTI-1) sprejel predlagani sklep.
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6. Predlog Sklepa o višini subvencioniranja cen storitev obvezne občinske gospodarske
javne službe varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v
Mestni občini Ptuj

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za
gospodarstvo so gradivo obravnavali in soglasno podprli predlog sklepa.

Statutarno pravna komisija k predlaganemu sklepu ni imela pripomb in ga je predlagala
mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.

Miša Pušenjak je povedala, da so se na Upravnem odboru SLS dogovorili, da letošnje leto ni
primeren čas za drastično zmanjšanje subvencij, glede na socialne probleme, ki so v Ptuju. Zato
ne bodo podprli predloženega sklepa in predlagajo, da se subvencija zniža na 85 %.
Branko Kumer je povedal, da je že na Kolegiju župana z vodji svetniški skupin opozoril, da se
razmisli, kako občanke in občane obvestiti, kaj je kategorija subvencije, saj bo prišlo do tega, da
subvencije ne bo več. Menil je, da se ne smejo medsebojno mešati sistemske zadeve s socialnimi
zadevami, saj je za nekatere potrebna socialna kategorija in tem ljudem je potrebno pomagati iz
socialnih fondov ali iz socialnega denarja, ne pa iz sistemskih rešitev, kajti sistemske rešitve
postanejo pravilo in posledica pravil so problemi in ljudem, ki so v stiski, je potrebno pomagati
kolikor je le možno.
Miša Pušenjak je menila, da če tudi gre za sistemsko pravilo, gre za leto dni. Tudi upravni odbor
SLS meni, da subvencija ne more trajati v nedogled, vendar meni, da leto 2015 ni tisto pravo leto,
da bi tako drastično zmanjšali subvencijo.
Miran Meško je povedal, da je Odbor za gospodarstvo to točko obravnaval za dopolnjenim
predlogom proračuna za leto 2015, ki ga je odbor soglasno potrdil. Potrdil je tudi, da proračun že
vključuje to kalkulacijo. Odbor se je zavedal, da je to dvig cene za posameznega uporabnika,
vendar je predlagal, da se za socialno kategorijo zadeve začnejo spremljati preko Centra za
socialno delo. V primeru, če se bo povečala kategorija nezmožnosti plačevanja, se tudi ob
rebalansu proračuna povečajo sredstva pri Centru za socialno delo.

Ker druge razprave o predlogu sklepa ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje
naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o višini subvencioniranja
cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja odvajanja in
čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Ptuj, v predloženem
besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-26, PROTI-1) sprejel predlagani sklep.

7. Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb
podjetja Javne službe Ptuj d.o.o. za leto 2015 in seznanitev z devetmesečnim poročilom o
poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe

Odbor za gospodarstvo,  Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko
infrastrukturo so gradivo obravnavali in podprli predlog sklepa.
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Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlaganemu sklepu ni imela
pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem. Komisija se je seznanila z
devetmesečnim poročilom o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe.

Mag. Martin Mlakar je povedal, da so se v svetniški skupini pogovarjali tako o letnem
programu dejavnosti, kot o poročilu za obdobje januar – september 2014. Poročilo in letni
program dejavnosti bo podprla, ocenjuje pa, da poročili nista pripravljeni v skladu s slovenskimi
računovodskimi standardi, dobro prakso na tem področju in zakonom o gospodarskih javnih
službah. Povedal je, da manjkajo številke, nekatere zadeve se ponavljajo, zapisane so tudi
nelogičnosti, manjka tudi celoten tržni del, prav tako pa manjkajo nekateri izkazi, ki so sestavni
del tovrstnih poročil. Nekateri pa imajo čisto vsebinske pomisleke. Svetniška skupina pričakuje,
da bo poslovni načrt za leto 2015, kot tudi letno poročilo pripravljena  tako, kot je potrebno.
Zadovoljni so z odločitvijo nadzornega sveta, ki je zadolžil vodstvo Javnih služb Ptuj d.o.o., da k
pripravi obeh dokumentov pristopi celovito, strokovno in tako kot je potrebno. Svetniška skupina
izraža dvom ali bodo  sposobni tako pripraviti, saj dvomi v znanje direktorja. Od Mestne občine
Ptuj in od strokovnih služb se prav tako pričakuje, da bodo sugerirali in pomagali kolikor je
možno. Izrazil je upanje, da bo zadeva pripravljena  kot je potrebno.
Dr. Štefan Čelan je ponovno predlagal, da se mestni svet sestane na temo izvajanja obveznih
javnih gospodarskih služb glede politike, ki se bo v prihodnje zagovarjala na področju izvajanja
obveznih gospodarskih javnih služb, saj bodo s tem odpravljene marsikatere dileme. Če so
obvezne javne gospodarske službe tujek mestnega sveta, je to potrebno povedati, če pa se mestni
svet zaveda, da je zakonsko odgovoren za izvajanje obveznih gospodarskih javnih služb in da so
izvajalci njihova podaljšana roka, bo verjetno potrebno sprejeti malo drugačno stališče in  mnenje
o svojih sodelavkah in sodelavcih.
Rajko Fajt je povedal, da ga moti podana razprava. V sklepu, ki ga je podpisal župan je zapisano
naslednje: »Gradivo, ki smo ga prejeli, dne 11. 2. 2015 vsebuje zahtevane dopolnitve ter je
pripravljeno v skladu z navodili, ki so bila posredovana izvajalcu«. Glede pripombe, da ni
naveden tržni delež, je menil, da je iz poročila na eni strani viden minus, na drugi strani končni
izid; iz tega pa je možno dobiti razliko, ki je na področju tržnih dejavnosti in razvidno je, da
Javne službe Ptuj d.o.o. niso bile v minusu. Menil je, da je poročilo napisano v skladu z navodili,
ki so bila posredovana, pa tudi iz stališč odborov izhaja, da so gradivo obravnavali in ga
predlagajo v sprejem. Na odborih ni bilo pripomb, zato je menil, da če so v poročilu vse
dopolnitve, ga mestni svet lahko sprejme. Glede dvoma v strokovnost, oz. v sposobnost direktorja
so nadzorniki, ki so tudi predstavniki Mestne občine Ptuj in bodo to zadevo proučili na
nadzornem svetu. Prav tako so tudi v programu izvedbe nadzora porabe javnih sredstev v Mestni
občini Ptuj za leto 2015 Javne službe Ptuj d.o.o.. Menil  je,  da zadeve premalo strokovno pozna,
da bi jih lahko ocenjeval ali so v nasprotju z nekaterimi predpisi, če pa niso po pričakovanjih, je
to napaka Mestne občine Ptuj.
Miran Meško se je strinjal z razpravo Rajka Fajta in predlogom dr. Štefana Čelana. Izrazil je
upanje, da bo v nadaljevanju podala realnost glasovanja torej če se strinja se glasuje za, če se ne,
se glasuje proti in se ne bo uporabljalo opozorilnih ali »milostnih« glasovanj.
Janez Rožmarin je menil, da so bili pred leti veliki zagovorniki uvedbe javnih služb, da obstaja
lokalni javni servis, kar je nujno potrebno za vsako občino. Svetniška skupina podpira predloženo
devetmesečno poročilo in letni program dejavnosti gospodarskih javnih služb. Opozoril pa je, da
bi bilo potrebno v  bodoče  dati večji poudarek deponiji – odlagališču zbranih ločenih odpadkov,
da bodo opravičile svoj namen regijskega odlagališča. Glede cene odvoza odpadkov je že večkrat
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poudaril, da lahko občani sami vplivajo z ločenimi frakcijami in prav iz tega razloga je potrebno
več narediti glede odlagališča v Gajkah.
Mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb Ptuj d.o.o. je povedal, da se bo opredelil do tistih točk,
ki se nanašajo na pripravo gradiva, vse ostalo pa prepušča za to pristojnim organom. Gradivo je
bilo usklajeno s pripombami, predlogi in vsem ostalim, kar so prejeli s strani občinske uprave
Mestne občine Ptuj. Prejeli so zapisnike sej odborov in mestnega sveta in vse te predloge tudi
upoštevali, vzporedno s posredovanjem gradiva nadzornemu svetu so še naprej usklajevali vse
želje ali zahteve posameznih uslužbencev občinske uprave. Gradivo so pripravili tako kot zahteva
Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje določenih gospodarskih javnih služb, zato gradivo
obravnava izključno gospodarske javne službe in ne tržne dejavnosti, saj je to tudi izrecno
zahtevano. Oba dokumenta so ločili, in sicer poročilo in letni program dejavnosti za leto 2015 za
tiste dejavnosti, za katere je to tudi zahtevano. Vsebinsko so poskušali umestiti tiste pripombe, ki
so nekako sploh sodile v ta dva dokumenta in so jih tudi vključili, medtem, ko vse ostalo
pripravljajo kot posebno gradivo za nadzorni svet. V sredo 18. februarja 2015 je bila tudi seja
nadzornega sveta, ki je obravnaval oba dokumenta. Nadzorni svet je tudi dal neka navodila in
usmeritve, kako želi, da so gradiva  pripravljena  v bodoče. Poročilo je zahteva odloka in ne gre
za poročilo, ki bi ga zahtevala veljavna zakonodaja, zakon o gospodarskih družbah, slovenski
računovodski standardi pa tudi ne predpisujejo in ne zahtevajo, kateri podatki bi naj bili
vsebovani v tovrstnih poročilih. Gre za poročilo, ki je bilo umeščeno ob ustanovitvi Javnih služb
Ptuj d.o.o. v enega izmed odlokov. V vmesnem času so po Sloveniji tudi poiskali, ali kdo
pripravlja podobne dokumente. Ugotovili so, da so najverjetneje imeli enakega zunanjega
pripravljavca osnovnega odloka, ki je z enakimi poročili in z vsebino, kaj bi naj ta poročila
vsebovala, predpisal tudi v Občini Krško in so si z njihovim poročilom tudi pomagali. Pripravili
so poročilo, ki bi naj odražalo voljo takratnega zakonodajalca, ker je izhajal iz odloka in ne iz
zakona in takrat je mestni svet pričakoval takšno poročilo, ki je po njegovem mnenju, tudi
predloženo. Glede na pripombe, ki so bile podane v mesecu januarju so vse te dileme odpravili in
poročilo dopolnili z vsem tistim, kar odloki zahtevajo. Glede na stališča odborov in nadzornega
sveta je bilo razumeti, da bi to naj bila celo neka metodologija priprave teh dokumentov za
naprej, čeprav je tudi nadzorni svet sprejel sklep, da se naj lastniku naloži, da pripravi neko
metodologijo v kolikor pričakuje pripravljena poročila na drugačen način, kot so predložena.
Zato je presenečen, da predloženo poročilo in predlogi letnih programov še  vedno niso v skladu
z željami posameznikov, oz. posameznih svetniških skupin. V kolikor je temu tako se bodo na
Javnih službah Ptuj d.o.o. tako kot doslej maksimalno potrudili, da bodo vsa pričakovanja tudi
izpolnjena.

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj se je seznanil z devetmesečnim poročilom o
poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe in sprejema predlog Sklepa o
potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne službe
Ptuj d.o.o. za leto 2015, v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 28 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-28) sprejel predlagani sklep.
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8. Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki v javnem vzgojno -
izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance sta gradivo obravnavala in podprla predlog
sklepa.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu
svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.

Janez Rožmarin je povedal, da je član sveta zavoda Vrtec Ptuj. Predlagal  je, da se naj poda
pojasnilo glede presežnih sredstev, ki so v Vrtcu Ptuj, saj gre za dvojna presežna sredstva, kar mu
ni bilo jasno, zato je na seji sveta zavoda  postavil  vprašanje za kakšna sredstva gre in koliko teh
sredstev je namenjenih za vlaganje v nove prostore uprave vrtca. Predlagal je, da pristojne službe
zadeve tudi pojasnijo. Na seji sveta zavoda je ravnateljica Vrtca Ptuj podala odgovor, da gre za
fiktivna dvojna presežna sredstva.
Zdenka Ristič je povedala, da je osnova za predlog sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad
odhodki Zakon o računovodstvu in 28. a člen Zakona o vrtcih. Pobudo je podal Vrtec Ptuj v
mesecu novembru 2014. Iz obrazložitve zavoda izhaja, da so sredstva, ki so namenjena
razporejanju presežka, pridobljena iz cene programov – stroški III. pokojninskega stebra.
Sredstva so ostajala zaradi posledic Zakona za uravnoteženje javnih financ in niso bila v celoti
izplačana zaposlenim. Ostaja razlika v višini  58.168 EUR. Drugi del  izhaja iz naslova vzpodbud
zaposlovanja invalidov. Gre za sredstva v višini 48.095 EUR. Zato je bil predlog zavoda, da se
sredstva v višini 100.000 EUR s sklepom o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki
namenijo za investicijo za ureditev prostorov v Raičevi 14, kamor se bo preselila uprava vrtca, ki
je trenutno v Prešernovi 29, saj je poznano, da so ti prostori neprimerni za delovanje uprave vrtca.
Helena Neudauer je povedala, da je v proračunu za leto 2015 za obnovo ostrešja v Prešernovi
29, predvideno 135.000 EUR. Postavila je vprašanje ali že obstaja kakšen predlog, čemu bodo ti
prostori namenjeni po preselitvi uprave vrtca? Prešernova je v starem mestnem jedru, vsi so
zadovoljni, če se v mestnem jedru nekaj dogaja, ljudje so hodili oz. hodijo v upravo vrtca in v
Prešernovi ulici je čutiti neko gibanje. Zanimalo  jo je ali je že kakšen plan o tem, kdo bi bil novi
najemnik teh prostorov, oz. čemu bodo ti prostori namenjeni po obnovi?
Župan je pojasnil, da so ti prostori v lasti Mestne občine Ptuj. V Prešernovi 29 se podira strop,
investicija v obnovo stropa je 450.000 EUR, ki jih v proračunu trenutno ni. Zato so se z upravo
vrtca  odločili, da se preselijo v Raičevo 14, kjer bo ta strošek bistveno nižji. Sredstva za obnovo
se bodo morala zagotoviti v naslednjem proračunu.
Helena Neudauer je ponovno postavila vprašanje ali je že kakšen načrt, kaj bo in kdo bo v
prostorih Prešernove 29 po preselitvi uprave vrtca?
Župan je pojasnil, da tega načrta še ni. Pogovarjamo se tudi o tem, da bi z državo sklenili
dogovor o zamenjavi. Prostori so res v zelo slabem stanju, v stropu so luknje in so neprimerni za
delo uprave.

Ker ni bilo druge razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o razporeditvi presežka
prihodkov nad odhodki v javnem vzgojno - izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj, v
predloženem besedilu.
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-27) sprejel predlagani sklep.

9. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa v Mestni občini Ptuj za leto 2015

Odbor za finance in Odbor za družbene dejavnosti sta predlog sklepa obravnavala in
predlagala, da ga mestni svet po obravnavi sprejme.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je  predlagala mestnemu
svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Letnega
programa športa v Mestni občini Ptuj za leto 2015, v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep.

10. Informacije

a) Program izvedbe nadzora porabe javnih sredstev v Mestni občini Ptuj za leto 2015

b) Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega
koncepta Mestne občine Ptuj za leto 2014

c) Obvestilo o spremembi gradbene pogodbe za obnovo Dominikanskega samostana II.
faza, št. 351-31/2012-8 z dne 25. 3. 2014

Pristojni odbori in Statutarno pravna komisija so se seznanili s predloženimi informacijami.

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo je dal pobudo Nadzornemu odboru Mestne
občine Ptuj, da v sklopu nadzora poslovanja Zavoda za šport Ptuj, opravi še nadzor porabe
sredstev pri investicijah na pristanišču Ranca.
Odboru za gospodarstvo je dal pobudo, da se naj predloži poročilo energetskega knjigovodstva,
katero bo nazorno prikazovalo učinek dejavnosti energetskih sanacij stavb v zadnjih letih.

Druge informacije:
- Naslednja, 5. redna seja mestnega sveta bo predvidoma v ponedeljek, 23. marca 2015,

- V skladu z dogovorom s seje kolegija županov z vodji svetniških skupin bo v februarskem
Ptujčanu objavljena celovita informacija o možnosti plačevanja položnic Komunalnega
podjetja Ptuj na mestni blagajni Javnih služb Ptuj in informacija o strukturi cene obveznih
občinskih GJS oskrbe s pitno vodo in odvajanja in čiščenja odplak ter subvencioniranja
omrežnine v povezavi s podražitvami storitev za občane,
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- Mestni svet in zainteresirano javnost je župan obvestil, da je z 20. februarjem 2015 izmed
mestnih svetnikov imenoval dva podžupana Mestne občine Ptuj, ki bosta funkcijo opravljala
nepoklicno, to sta Gorazd OREŠEK in Marjan KOLARIČ. Podžupanoma je izrekel čestitke
in jima zaželel uspešno delo.

Gorazd Orešek se je zahvalil za zaupanje. Želi pa si konstruktivno delo z vsemi mestnimi
svetnicami in svetniki.

Branko Kumer je izrekel iskrene čestitke obema podžupanoma. Županu pa je predlagal, da se s
takšnimi informacijami najprej seznanijo svetniki in šele nato se naj takšne informacije objavljajo
na družbenih omrežjih. Podprl pa je pobudo Socialnih demokratov, da se pristopi h kodeksu
svetnikov.

SKLENITEV SEJE:
Ker je bil dnevni red 4. redne seje mestnega sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim na seji
zahvalil za udeležbo in sodelovanje ter sejo sklenil ob 14.40.

Zapisnik pripravili:
Kornelija F. Orlač
Anica Paj

Miran Senčar,
župan Mestne občine Ptuj


